
Zápis z kolegia d ěkana FŽP ze dne 13.11.2007  
 
Přítomni:   Ing. Richter, doc. Janoš, Ing. Dolanský, prof. Vráblíková, Ing. Vosátka, Ing. Neruda,       

Mgr. Vojtíšek, Mgr.   Bogan 
Hosté:    doc. Ritschelová, doc. Loučka, RNDr. Chvátalová, Doc. Vomáčková, Mgr. Šiková,   

Bc.Brodský,  Ing. Cyhelský 
Omluveni: Ing. Brůna  
 
Po přivítání hostů děkanem jednání kolegia zahájila jménem vedení univerzity paní rektorka Doc. 
Ing. I. Ritschelová,CSc. 
Na úvod jednání kolegia informovali zástupci rektorátu UJEP o postavení fakulty v rámci 
univerzity především s  důrazem na kladné a záporné hodnocení v oblastech vědy, zahraničních 
vztahů a ve studijních záležitostech. 
Doc. Loučka vyzdvihl, že v  CEP projektech je fakulta řazena na přední místa v  rámci UJEP, 
nicméně v  porovnání s ostatními univerzitami ČR je podíl získaných prostředků z CEP projektů 
stále nízký. Dále upozornil, že v  časopisech s  IF publikuje pouze malé procento pedagogů fakulty. 
RNDr. Chvátalová ocenila realizaci kombinovaného typu studia, ale podotkla, že na fakultě chybějí 
navazující studijní programy. Tato otázka by se měla co nejdříve řešit podáním nových návrhů do 
akreditační komise. 
Ing. Cyhelský informoval o plánovaném celouniverzitním auditu software a systému zadávání  a 
evidence malých zakázek. Pro rozsáhlejší projekty zaměřené na informační technologie bude 
zapotřebí připravit implementační studii nebo SWOT analýzu. 
Kancléřka Mgr. Šiková upozornila na minimální propagaci fakulty směrem k  veřejnosti a požádala 
o včasné informování o pořádaných akcích na fakultě. Zároveň požádala o možnost účasti na 
schůzkách kateder. 
Doc. Vomáčková informovala o počtech vyjíždějících studentů a pedagogů, které jsou jedny z  
nejvyšších v  porovnání s jinými univerzitami ČR. Dále informovala o databázi kurzů vyučovaných 
v  anglickém jazyce. Rovněž informovala o plánovaných projektech výstavby technologických 
centrech v  Ústeckém kraji. 
Bc. Brodský informoval o probíhajících pracích v rámci kampusu a možnostech řešení dočasného 
nedostatku výukových prostor. Tuto informaci doplnila rovněž rektorka doc. Ritschelová o 
možnostech podání projektů a zadání nové urbanisticko-architektonické studie. 
 
V diskusi požádal doc. Janoš vedení univerzity o aktivní podporu spolupráce mezi jednotlivými 
fakultami jak ve studijních tak vědeckých oblastech. Dále v  diskusi rektorka doporučila přijmout 
nového zaměstnance pro pozici PR. 
 
Kontrola úkol ů: 

KD 10.4.07 

Bod č.1: Akreditace 
Obory byly na VR presentovány. RK bude předložena AK v  nejbližším termínu. Ostatní obory 
budou dopracovávány pro další jednání VR FŽP. 
Pro: Vráblíková, Dolanský, Vosátka, Janoš 

KD 11.9.07 

Bod č. 3: Ceny rektorky 
Byly podány dva návrhy (doc. Janoš, ing. Pokorný). V  komisi, která bude zasedat 26.11. od 14 
hodin, bude zastupovat FŽP Mgr. Bogan. 
Pro:       členové kolegia 
Termín: 31.10. a 17.11.2007 



 
KD 16.10.07 

Bod č. 3: Edice fakulty a univerzity 

Doc. Janoš připomněl, že je možné vydat publikaci v rámci letošní univerzitní ediční řady. Dále 
upozornil na termín pro přihlášení publikací na nový ak. rok. Pro fakultní ediční řadu byl termín 
31.10. 
S ohledem na nedostatečný počet výtisků fakultního časopisu bude upravena ediční směrnice tak, 
aby byl dostatek volných výtisků pro potřeby presentace fakulty. Tématem se bude zabývat ediční 
komise na svém zasedání 14.11.2007 

Bod č. 5: Pronájem nových prostor pro ak. rok 2008/9 

Jednání s majitelem objektu v ulici Králova výšina bylo ukončeno. Budou hledány jiné prostory. 
Pro další jednání bylo stanoveno, že pronájem bude požadován na dny úterý a středa v  časech 8 – 
16 hodin pro první měsíc výuky. 
Pro:        tajemník 
Termín:  4.12.2007 

Bod č. 7: STAG 

Mgr. Bogan informoval o provedeném překopírování předmětů ve STAGu do ak. roku 2008/9. 
Vedoucí kateder zajistí aktualizaci předmětů a všech náležitostí (garant, vyučující, anotace,, jazyk 
výuky, obsah předmětu, literatura atd.) v č.j. a a.j. zajišťovaných jednotlivými katedrami.  
Pro:       vedoucí kateder 
Termín: 31.12.2007  
KD 30.10.07 

Bod č. 2: inventury 

Tajemník fakulty informoval o termínu dokončení inventur, který je stanoven na 23.11.2007 
Pro:       vedoucí kateder 
Termín: 23.11.2007 
 
Nové úkoly: 

Bod č. 1: odměny 

Děkan požádal vedoucí kateder o zaslání návrhů na odměny do 20.11.2007 za nadúvazkovou 
výuku, SZZ atd. 
Pro:        vedoucí kateder 
Termín: 20.11.2007  

Bod č. 2: vybavování učeben 

Návrhy na vybavení učeben je nutné nahlásit co nejdříve tajemníkovi fakulty. Připravuje se 
instalace PC do všech učeben s dataprojektory. 
Pro:     vedoucí kateder 
Termín: 30.11.2007  

Bod č. 3: nové směrnice 

Děkan informoval o nově vydaných směrnicích: 
Směrnice rektorky č. 03/2007 - k přiznávání a výplatě sociálních stipendií 
Směrnice rektorky č. 04/2007 - Poplatky za studium 
Směrnice kvestora č. 1/2007 - k postupu uzavírání smluv na dodávky, služby a stavební práce. 

 

 



Bod č. 4: aktiv vedoucích kateder  

Termín pro společné setkání vedoucích kateder a vedení UJEP byl stanoven na 12.12.2007 od 14 
hodin v aule na rektorátu. Od 16 hodin bude následovat slavnostní předávání cen rektorky a 
stipendií nejlepším studentům. 

Pro:       vedoucí kateder 
Termín: 30.11.2007  

Bod č. 5: zveřejňování závěrečných prací 

Mgr. Bogan informoval o nové směrnici rektorky 05/2007 ke zveřejňování závěrečných prací. Zde 
je zakotvena povinnost odevzdávat DP a BP včetně posudků v  PDF formátu a ukládat tyto soubory 
do STAGu. K těmto pracím bude mít přístup Akreditační komise. Děkan zdůraznil, že úkolem 
vedoucích prací je trvale dbát na jejich kvalitu! 
Pro:  vedoucí kateder 

Bod č. 6: návrhy do oborových komisí GAČR 

Doc. Janoš informoval o vyhlášeném doplňování členů oborových a podoborových komisí GAČR. 
Návrhy je zapotřebí předat doc. Janošovi do 14.12.2007. 
Pro:     vedoucí kateder 
Termín: 13.12.2007  

Bod č. 7: Kampus 

Tajemník představil dotazník zjišťující požadavky FŽP na rozvoj výukových prostor k roku 2013. 
Po diskuzi byly jednotlivé položky vyplněny tak, aby reflektovaly požadavky rozvoje fakulty. 
Vyplněný dotazník bude předán na rektorát UJEP. 
Pro:    děkan 
Termín:  15.11.2007 

Bod č. 8: elektronické zdroje 

Z důvodu ukončení financování řady elektronických informačních zdrojů je nutné předat seznam 
využívaných služeb (viz http://fos.ujep.cz/index.php?page=212). Vedoucí kateder předají 
seznam Mgr. Novákovi do 30.11.2007. 
Pro:     vedoucí kateder 
Termín: 30.11.2007  

Bod č. 9: dlouhodobý záměr 

Nový návrh Dlouhodobého záměru FŽP je nutné předat k  připomínkování prorektoru Cyhelskému 
do 11.1.2008. Proděkani zpracují a předají děkanovi příslušné kapitoly za svůj úsek do 4.1.2008. 
Pro:     vedení fakulty 
Termín: 11.1.2008 

Bod č. 10: výuka angličtiny 

Ing. Vosátka požádal vedoucí katedry o zjištění zájmu o výuku angličtiny pro pedagogy. Seznam 
nechť je zaslán na katedru SPV. 
Pro:     vedoucí kateder 
 
Různé: 
- děkan informoval o přípravách festivalu Voda, moře, oceány, 
- s ohledem na vývoj počtů studentů, možnosti rekonstrukce a nové výstavby v areálu Kampusu 

děkan potvrdil nezměněnou podporu presenčního a kombinovaného studia na detašovaném 
pracovišti v  Mostě, 



- MŠMT byl schválen nový Volební a jed nací řád AS UJEP. Aktualizace stejného dokumentu 
AS FŽP bude následovat. Volby do AS UJEP budou probíhat 4.11. v Ústí n.L. a 5.11.2007 v 
Mostě.  

- Na jednání AS FŽP bude téma vědy a výzkumu přesunuto na prosincový termín. 
- ing. Dolanský dále informoval o konání 3. ročníku soutěže Geocup, která proběhne na půdě 

fakulty dne 16.11.2007 a dále tlumočil prosbu umístit na horní parkoviště tabuli „Jen pro 
zaměstnance fakulty“. 

- na 31.12.2007 vyhlašuje rektorka pro všechny zaměstnance rektorské volno. 
- časopis American Science bude rozeslán na SŠ a zbytek bude k  dispozici fakultě. 
- Mgr. Bogan požádal vyučující, aby před odchodem z  učebny dali učebnu do původního stavu 

(vypnout přístroje, smazat tabuli atd.). 
- Doc. Janoš informoval o podání projektu zaměřeného na studium polétavého prachu. 
- prof. Vráblíková informovala o kontrolním dnu projektu MMR a dalším jednání o projektu 

„Ahoj kamaráde“. 
 
 
Další kolegium bude v úterý  4.12.2007 od 14:00 h. 
 
Zapsal: Dolanský 
 


